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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXVI 

XXVI Sesja w dniu 18 grudnia 2020  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2020 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:01 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego P. Janusz Kawalec otworzył XXVI sesję.  

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  
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3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXIV sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXV sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław 

Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, 

Anna Wróbel  

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiczną punkt ten nie będzie realizowany. 

 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

 

P. Starosta poinformował o bieżących pracach Zarządu w tym o podjętych uchwałach. dot. 

powołania komisji oceniającej wnioski jakie wpłynęły na realizację zadań Powiatu 

Wołowskiego w sprawie pieczy zastępczej oraz w sprawie pomocy społecznej. Dodał, iż do 

dnia 28 grudnia br. można składać wnioski w ramach Rządowego Programu Inwestycji 

Lokalnych. Powiat Wołowski na pewno wnioski złoży. Sprawa przedmiotu wniosków była w 

dniu dzisiejszym omawiana na Zarządzie. Do decyzji pozostaje, czy będą to wnioski  łączne 

czy oddzielne. Można złożyć tylko 3 wnioski.  

 

P. Kamil Jeżyna zapytał o montaż prędkościomierza w Brzegu Dolnym przy ul. Dębowej . 

Podziękował w imieniu mieszkańców za tę inwestycję. Wyraził nadzieję na znaczącą 

poprawę bezpieczeństwa i ograniczenie prędkości pojazdów poruszających się na tym terenie. 
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Zapytał, czy inwestycja była finansowana z budżetu Gminy Brzeg Dolny, czy była 

realizowana samodzielnie przez Powiat Wołowski?  

 

P. Skarbnik odpowiedziała, że inwestycja była zrealizowana w 100% ze środków Powiatu 

Wołowskiego. Natomiast Gmina Brzeg Dolny zadeklarowała, że w budżecie w 2021 roku  

zabezpieczy środki na postawienie znaków na drogach powiatowych  

 

6. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr 

XIII/115/19 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 

rok. 

 

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Zmiana budżetu zakłada zwiększenie planowanych dochodów  i wydatków bieżących o 

136.500,00 zł.  

 

Zmiany budżetu obejmują n/w działy: 

 

Dział 758 – Różne rozliczenia / 801 Oświata i wychowanie/854 Edukacyjna opieka 

wychowawcza  

 

Na podstawie informacji Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej (pismo nr 

ST5.4750.6.2020.p) zwiększa się budżet o 136.500,00 zł, tytułem części oświatowej 

subwencji  ogólnej z przeznaczeniem na jednorazowe dofinasowanie zakupu usługi dostępu 

do internetu, sprzętu przydatnego w prowadzeniu zajęć realizowanych z wykorzystaniem 

metod i technik kształcenia na odległość lub innego sposobu realizacji tych zajęć.  

 

Dział 801 Oświata i wychowanie/ 854 Edukacyjna opieka wychowawcza  

 

1. Na podstawie planowanego wykonania wydatków bieżących na wynagrodzenia osobowe, 

w  budżecie  Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie przesuwa 

się środki w wysokości 20.000,00 zł, między działami 801/854 w ramach  rozdziałów 

80115 / 85410.  

2. Na podstawie planowanego wykonania wydatków bieżących na wynagrodzenia osobowe  

wraz z pochodnymi w dziale 801, z budżetu Zespołu Szkół Specjalnych i Placówek 

Oświatowych w Wołowie (rozdział 80102)  przesuwa się środki w wysokości 38.000,00 

zł, do budżetu Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie (rozdział 80115 i 80117).  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska odparł, iż opinia 

komisji jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIII/115/19 

Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Jarosław Iskra, Stanisław 

Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Granat  

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do punktu kolejnego.  

 

8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

P. Kamil Jeżyna zapytał o ścieżkę rowerową wzdłuż drogi nr 341 na terenie Gminy Brzeg 

Dolny, dodał, iż zgłaszał wcześniej problem zniszczonych poboczy podczas koszenia. Czy w 

tym zakresie udało się coś ustalić? Czy zostało to sprawdzone? 

 

P. Wicestarosta odpowiedział, iż spacerując w tym miejscu nie widział zniszczeń i poprosił 

aby szczegółowo określać miejsca, czy dostarczyć fotografię. Na dzień dzisiejszy żadne 

szkody nie są widoczne.  

 

P. Kamil Jeżyna odniósł się do protokołu z posiedzenia Zarządu z dnia 10 listopada br. 

Wskazał, iż przedmiotem zainteresowania Członków Zarządu była sprawa w której składał 

wniosek tj. uwzględnienie budowy ścieżki rowerowej w trakcie wykonania remontu 

nawierzchni drogi Brzeg Dolny – Naborów i Naborów – Stobno. Zapytał na jakim etapie jest 

realizacja tego zadania? 

 

P. Wicestarosta odpowiedział, że projekt jest w trakcie opracowania. Odnośnie budowy 

ścieżki rowerowej z pełnymi parametrami to prawdopodobnie należałoby dokonać wykupu 

gruntu. Koszt wykupu ziemi to ok 300.000,00 zł. Zarząd zdecydował, iż ścieżka będzie 

analogicznie wykonana jak jest na drodze Brzeg Dolny – Wołów. Po dwóch stronach drogi 

będą dwumetrowe pasy. Dodał, iż Gmina Brzeg Dolny i Gmina Wołów przystąpiła do 

Dolnośląskiej Autostrady Rowerowej na odcinku gminnym, czyli do skrzyżowania z 

miejscowością Biskupice. Gmina Brzeg Dolny będzie zgłaszała ten odcinek do budowy 

Dolnośląskiej Autostrady Rowerowej. Na drugą część zapewne Gmina Wołów również 

wystąpi. Ścieżka rowerowa ma przebiegać przez obwodnicę i ma skręcać w kierunku 

miejscowości Naborów, Stobno i Lubiąż.  

 

P. Kamil Jeżyna podziękował za odpowiedź. Dodał, iż w protokole jest informacja o 1,5-

metrowych ciągach pieszo-rowerowych. Wskazał, iż była rozmowa o wariancie jaki jest 

pomiędzy Brzegiem Dolnym, a rondem w Radeczu. Ciąg pieszo - rowerowy zlokalizowany 

jest po jednej stronie jezdni jednak jest wyniesiony ponad nawierzchnię jezdni i oddzielony 

krawężnikiem. Zdaje się, że jest to rozwiązanie bezpieczniejsze. Koszt budowy dużo się nie 

zwiększy. Ścieżka po jednej stronie jezdni byłaby wystarczająca. Jak można wyczytać z 

protokołu, to ten wariant nie był brany pod uwagę.  

 

P. Starosta odpowiedział, że na posiedzeniu Zarządu była o mowa o dwóch opcjach ścieżki 

rowerowej na dwumetrowym pasie. Wykup ziemi, to byłaby kwestia dodatkowo ok. 

300.000,00 zł. Tańszy wariant będzie łatwiejszy finansowo do zrealizowania.  
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P. Kamil Jeżyna wskazał, że istnieje inna możliwość budowy dwumetrowego ciągu pieszo – 

rowerowego zlokalizowanego po jednej stronie jezdni, bezpośrednio przylegającego, 

wyniesionego ponad powierzchnię jezdni, oddzielonego krawężnikiem. Ten wariant nie był 

brany pod uwagę na Zarządzie. Wynika to z treści protokołu.  

 

9. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego P. Janusz Kawalec podziękował w imieniu 

mieszkańców Godzięcina za wykonany remont odcinka drogi tzw. starej drogi w kierunku 

miejscowości Bagno. Dzięki temu poprawi się komfort jazdy mieszkańców.  

 

Głos zabrał P. Starosta w sprawie sytuacji służby zdrowia w powiecie. W tej chwili nie ma 

żadnych stwierdzonych ognisk zakażeń Covid-19. Zmarło 19 osób na oddziale zakaźnym. Na 

dzisiaj rano w szpitalu było 28 pacjentów. P. Prezes Burdach przekazał, że łącznie szpital 

pozyskał z zasobów rządowych sprzęt na ponad 300.000,00 zł, są to między innymi 

respiratory.  

 

10. Zakończenie obrad o 15:01.  

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


